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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága

JEGYZŐKÖNYV

Készült: A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság
2024. január 22-én (hétfő) 16.30 órai kezdettel a Józsefvárosi Polgármesteri 
Hivatal I. emelet 100-as termében megtartott 1. rendes üléséről

Levezető elnök:

Jelenlévő tagok:

Távol:

Camara-Bereczki Ferenc Miklós

Hermann György - alelnök
Bálint Gergely
Dr. Szilágyi Demeter
Gondos Judit
Kaiser Edvin Sándor
Szarvas Koppány Bendegúz
Pacsika Márton
Dr. Tarcsay Tibor

Pető Bálint
Stettner István

Jelenlévő meghívottak: Dr. Erőss Gábor - alpolgármester, Rádai Dániel - alpolgármester, 
dr. Székelyhídi Lívia - Jogi Iroda irodavezető, dr. Lennert Zsófia - Kerületgazdálkodási 
Ügyosztály Városüzemeltetési és Zöldprogram Iroda irodavezető, Bodnár Gabriella - 
Kerületgazdálkodási Ügyosztály Vagyongazdálkodási Iroda irodavezető helyettes, Ágh 
László - Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és Zöldprogram Iroda - 
közútkezelői ügyintéző, Dr. Urbán Kristóf - Jogi Iroda- irodavezető helyettes, Csete Zoltán 
- Rév8 Zrt. - műszaki igazgató.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Tisztelettel köszöntőm a megjelent bizottsági tagokat, a meghívott vendégeket és valamennyi 
jelenlévőt Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának ez évi 1. rendes 
ülését megnyitom. A törvényességi feladatokat a mai bizottsági ülésen Dr. Székelyhídi Lívia 
látja el. Kérem a létszám megállapítása érdekében kapcsolják be szavazókészülékeiket. A 
bizottság létszáma 11 fő, jelen van 9 fö, megállapítom, hogy a bizottság határozatképes. 
Távolmaradását bejelentette Pető Bálint, késik Stettner István. A 2024. január 17-én kiküldött 
meghívó szerinti napirendi javaslat megszavazása következik, vita nélkül egyszerű többséggel 
határozunk róluk. Kérem, szavazzanak.
9 igennel egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

1/2024. (I. 22.) számú határozata 
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy az 
alábbi napirendet fogadja el:

Napirend

I. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztések)

Nyilvános előterjesztések

1. Javaslat életveszély elhárítása iránti társasházi kérelmek elbírálására 
Előterjesztő: Camara-Bereczki Ferenc Miklós helyi önkormányzati képviselő

2. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására Budapest VIII. 
kerület Apáthy István utca és Balassa utca útfelújításához
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerület gazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési 
és Zöldprogram Iroda vezetője

3. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a Budapest VIII. 
kerület Dankó u. 23-25. szám alatti ingatlan villamos energia ellátásához 
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési 
és Zöldprogram Iroda vezetője

4. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására Budapest VIII. 
kerület Víg utca 35-39. szám alatti ingatlan kapubehajtó kialakításához 
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési 
és Zöldprogram Iroda vezetője

5. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a Népszínház 
utca 19. szám alatti ingatlan optikai ellátásához
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési 
és Zöldprogram Iroda vezetője

6. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására Budapest VIII. 
kerület Bauer Sándor utca 14. szám alatti ingatlan villamos energia ellátásához 
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési 
és Zöldprogram Iroda vezetője

7. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a Budapest VIII. 
kerület Gaál Mózes utca 10kV-os elektromos kábel kiváltásához
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerület gazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési 
és Zöldprogram Iroda vezetője
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8. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a Budapest VIII. 
kerület Mosonyi utca 4. szám alatti ingatlan optikai hálózatának kiépítéséhez 
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési 
és Zöldprogram Iroda vezetője

9. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a Népszínház 
utcai gyalogátkelőhelyek létesítéséhez
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési 
és Zöldprogram Iroda vezetője

10. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a Budapest VIII. 
kerület Dankó u. 27. szám alatti ingatlan villamos energia ellátásához
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési 
és Zöldprogram Iroda vezetője

11. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására VIII. kerület 
Corvin, Losonci, Orczy negyedek forgalomcsillapításához
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

12. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a Népszínház 
utca fásításához
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
I-es blokk, átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések.
Ügyrendi javaslattal szeretnék élni, blokkban történő szavazásra teszek javaslatot az 1.1. 
napirendi pont esetében, erről vita nélkül, egyszerű többséggel döntünk most. Kérem, 
szavazzanak. Gondos Judit?

Gondos Judit
Bocsánat, lemaradtam egy fázissal, én egyet ki szeretnék kérni. Elnézést, figyelmetlen voltam.

Camara-Berczki Ferenc Miklós
Akkor szavazzuk meg, már csak neked kell szavazni, és akkor utána majd ezt kivesszük 
belőle.
Köszönöm szépen. 9 igennel, egyhangúlag elfogadtuk.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

2/2024. (I. 22.) számú határozata 
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság Camara-Bereczki 
Ferenc Miklós bizottsági elnök ügyrendi javaslata alapján úgy dönt, hogy az 1.1. napirend 
határozati javaslatairól blokkos szavazás során hoz döntést.
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Közbe érkezett egy javaslat egy napirendi pont külön tárgyalására. Gondos Judit parancsoljon, 
mondja meg.

Gondos Judit
Köszönöm szépen, a hármasat szeretném külön szavaztatni, mert ott érintettség miatt nem 
szavazhatok.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Jó, tehát akkor, ha már egyszer most döntöttünk arról, hogy egyben szavazunk a háromról, 
akkor most arról fogunk dönteni, hogy az első kettő egyben, a harmadik pedig külön. Erről 
egyszerű többséggel döntünk, most kérem, szavazzanak.
9 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

3/2024. (I. 22.) számú határozata 
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy 
elfogadja Gondos Judit bizottsági tag javaslatát a 2/2024. (I. 22.) számú határozatának 
módosítására vonatkozóan, mely szerint az 1.1. napirend III. számú határozati javaslatáról a 
bizottság külön dönt.

I. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztés)

Napirend 1.1. pontja: Javaslat életveszély elhárítása iránti társasházi kérelmek 
elbírálására
Előterjesztő: Camara-Bereczki Ferenc Miklós - helyi önkormányzati képviselő

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e kérdés, hozzászólás? Nem látok ilyet, így a napirend 
vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom a 1.1.1-II. határozati javaslatait, kérem, szavazzanak!
9 igennel egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

4/2024. (I. 22.) számú határozata 
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

a Budapest VIII. kerület, Baross u. 88. szám alatti Társasház életveszély elhárítása iránti 
kérelméről

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy
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1. a Budapest VIII. kerület, Baross u. 88. szám alatti Társasház ledőlt, életveszélyes 
tűzfal helyreállítása tárgyában benyújtott kérelmének támogatására 1.926.267,- Ft 
vissza nem térítendő és 1.926.267,- Ft kamatmentes kölcsöntámogatást ítél meg,

2. felkéri a polgármestert, hogy értesítse a Társasházat az 1. pont szerinti döntésről,

3. felkéri a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2024. január 22.,

2. pont esetében: 2024. február 15.,
3. pont esetében 2024. február 29.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

5/2024. (I. 22.) számú határozata
(9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

a Budapest VIII. kerület, Delej u. 51. szám alatti Társasház életveszély elhárítása iránti 
kérelméről

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a Budapest VIII. kerület, Delej u. 51. szám alatti Társasház tetőrész felújítása (110 
nm) tárgyában benyújtott kérelmének támogatására 1.775.686,- Ft vissza nem 
térítendő és 1.775.686,- Ft kamatmentes kölcsöntámogatást ítél meg,

2. felkéri a polgármestert, hogy értesítse a Társasházat az 1. pont szerinti döntésről,
3. felkéri a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2024. január 22.,

2. pont esetében: 2024. február 15.,
3. pont esetében 2024. február 29.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
III. határozati javaslat. Kérem szavazzanak.
8 igen, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

6/2024. (I. 22.) számú határozata
(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Gondos Judit bizottsági tag érintettsége miatt nem szavazott

a Budapest VIII. kerület, József u. 46. szám alatti Társasház életveszély elhárítása iránti 
kérelméről

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

5



1. a Budapest VIII. kerület, József u. 46. szám alatti Társasház csatlakozó gázvezeték 
kiváltása tárgyában benyújtott kérelmének támogatására 1.891.659,- Ft vissza nem 
térítendő és 1.891.659,- Ft kamatmentes kölcsöntámogatást ítél meg,

2. felkéri a polgármestert, hogy értesítse a Társasházat az 1. pont szerinti döntésről,

3. felkéri a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2024. január 22.,

2. pont esetében: 2024. február 15.,
3. pont esetében 2024. február 29.

Napirend 1.2. pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására 
Budapest VIII. kerület Apáthy István utca és Balassa utca útfelújításához
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és 
Zöldprogram Iroda vezetője

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Szóbeli kiegészítés Irodavezető Asszony részéről nincs. 
Megadom a szót Alpolgármester úrnak, parancsoljon.

Rádai Dániel
Itt egy korábbi testületen elfogadott közérdekű felajánlás keretében a Futural vállalja itt a két 
utca szakasz, illetve tulajdonképpen a Balassi utca teljes szakaszának és az Apáthy utcának az 
egyik szakaszának a felújítását. Ennek a műszaki tervei vannak most a bizottság előtt. 
Javasoljuk a bizottságnak az elfogadását. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen. Van-e kérdés, hozzászólás? Nem látok ilyet. Időközben megérkezett 
Stettner István képviselő úr, a bizottság létszáma 10 főre módosul. A napirend vitáját lezárom, 
és szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához egyszerű 
többség szükséges. Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

7/2024. (I. 22.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadása a
Budapest, VIII. kerület Apáthy István utca és Balassa utca útfelújításához

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy 
tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja Budapest, VIII. kerület Apáthy-Balassa utca 
útfelújításához az alábbiak figyelembevételével:

- jelen tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás a kivitelezőt nem mentesíti az építéshez 
szükséges egyéb szakhatósági és hatósági engedélyek beszerzése alól,
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- jelen tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás a Budapest, VIII. kerület Apáthy utca 
(36182 hrsz.) és a Balassa utca (36163 hrsz.) területére teged ki,

- jelen tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás csak az engedélyező szervek, 
szakhatóságok előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 
évig érvényes,
az építtetőnek (kivitelezőnek) a munkakezdési (burkolatbontási) hozzájárulást az 
Önkormányzat honlapjáról letölthető kérelem nyomtatvány adattartalma szerint a 
mellékletek csatolásával előzetesen meg kell kérni, és az abban foglaltakat 
maradéktalanul be kell tartani,

- téli üzemben burkolatbontási engedélyt kiadni alapvetően november 15. előtt és 
március 15. utáni munkakezdéssel lehet. Ettől eltérni, csak külön kérelemre és külön 
elbírálással lehet figyelembe véve az alkalmazott technológiát és azt, hogy a téli 
időszakban nyitott munkagödör, vagy munkaárok baleseti veszélyforrást nem okozhat, 
síkosságmentesítésére az engedélyesnek külön figyelmet kell fordítania,

- kötelezi a kivitelezőt a bontási helyek megfelelő minőségben történő helyreállítására, 
melyre a beruházó/kivitelező közösen 5 év garanciát vállal.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. január 31.

Napirend 1.3. pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a 
Budapest VIII. kerület Dankó u. 23-25. szám alatti ingatlan villamos energia ellátásához 
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerület gazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és 
Zöldprogram Iroda vezetője

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom, szóbeli kiegészítés nincs. Kérdés, dr. Tarcsay Tibor 
parancsoljon!

Dr. Tarcsay Tibor
Köszönöm szépen a szót. Nekem a zöld irodához lenne egy olyan kérdésem, hogy az I.3-as az 
ugye a Dankó 23-25-re vonatkozik, és az 1.10. az a Dankó 27-re, és amennyire tudtam 
értelmezni a nyomvonalrajzokat, meg a műszaki leírást, hogy ez nagyjából ugyanazon, meg 
ugyanazzal a tartalommal megy, hogy meg lehet-e azt oldani, hogy ne kétszer túiják föl 
szükségtelenül - bár két külön kivitelező -, ugyanazt az utcát, ugyanazon a nyomvonalon, 
hanem egyszerre történjenek ezek a munkák. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük szépen. Megadom a szót Irodavezető asszonynak parancsoljon. Az a kérdés, hogy 
az úgy megoldható-e, hogy most megadjuk a hozzájárulást, aztán pedig a munkakezdési 
hozzájárulás előtt, az iroda külön egyeztet mind a két kivitelezővel, hogy időben hangolják 
össze a két munkát, hogy ne kelljen külön-külön felbontani az útburkolatot, tehát hogy ez 
megoldható-e. Ez a kérdés.
Akkor azt kellene megkérdezni, hogy lehetséges-e az, hogy mégiscsak egy helyről, a 
Karácsony Sándor utca 31-33-ból érkezzen az áramellátás, mert akkor nem kellene föltúmi a 
Magdolna - Karácsony sarkot. Értem én, hogy más nyomvonal, más a feszültség is. Tehát 
igazából az a baj, hogy most nem lennénk előrébb azzal, hogyha egyszerre túrnák föl, mert 
akkor egyszerre még hosszabb szakaszon túrnánk fol. Most az a kérdés, hogy lehet-e egy 
nyomvonalon vinni, vagy nem is lehet?
Ágh László parancsoljon! (Mikrofon használata nélkül nem érthető a szöveg.)
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm, akkor nincs értelme annak, hogy várjunk a hozzájárulás megadásával. Szerintem 
akkor adjuk meg most, és próbáljunk meg arra figyelni, majd azt kérem az irodától, hogy 
akkor viszont ezt valahogy koordináljuk. Lehetőleg, ne egyszerre legyen föltúrva a Karácsony 
Sándor utca, meg a Dankó utca mindkét szakasza, a Magdolna utcával egyetemben. 
Köszönjük szépen,

Van-e további kérdés, esetleg hozzászólás? Nem látok ilyet, így a napirend vitáját lezárom, és 
szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához egyszerű többség 
szükséges. Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

8/2024. (I. 22.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadásáról
Budapest VIII. kerület Dankó utca 23-25. szám alatti ingatlan 

villamos energia ellátásához

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy az 
ELMÜ Hálózati Kft. (1132 Budapest, Váci út 72-74., adószám: 13804983-2-44, 
cégjegyzékszám: 01-09-874142) megbízásából a GTF Tervező és Fővállalkozó Kft. (1134 
Budapest, Rokolya utca 1-13., adószám: 12564165-2-41, cégjegyzékszám: 01-09-692800) 
hozzájárulási kérelmére, a Budapest VIII. kerület Dankó u. 23-25. szám alatti ingatlan 
villamos energia ellátásához tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja az előterjesztés 4. 
és 5. mellékletének megfelelő tartalommal.

A közútkezelői hozzájárulás Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
tulajdonában és kezelésében lévő Budapest VIII. kerület Magdolna utca (35396 hrsz.), a 
Karácsony Sándor utca (35344 hrsz.), valamint a Dankó utca (35479 hrsz.) munkálatokkal 
érintett területére teijed ki.

A kiadásra kerülő tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás csak az engedélyező szervek, 
szakhatóságok előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig 
érvényes.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. január 31.

Napirend 1.4. pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására 
Budapest VIII. kerület Víg utca 35-39. szám alatti ingatlan kapubehajtó kialakításához
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és 
Zöldprogram Iroda vezetője

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e kérdés, hozzászólás? Nem látok ilyet, így a napirend 
vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához 
egyszerű többség szükséges, Kérem, szavazzanak.
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10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

9/2024. (I. 22.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadása a
Budapest, VIII. kerület Víg utca 35-39. szám alatti ingatlan kapubehajtó kialakításához

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy 
tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja Budapest, VIII. kerület Víg utca 35-39. szám 
alatti ingatlan kapubehajtó kialakításához az alábbiak figyelembevételével

- jelen tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás a Budapest, VIII. kerület Víg utca 
(34925 hrsz.) területére terjed ki,

- jelen tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás csak az engedélyező szervek, 
szakhatóságok előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 
évig érvényes.
az építtetőnek (kivitelezőnek) a munkakezdési (burkolatbontási) hozzájárulást az 
Önkormányzat honlapjáról letölthető kérelem nyomtatvány adattartalma szerint a 
mellékletek csatolásával előzetesen meg kell kérni, és az abban foglaltakat 
maradéktalanul be kell tartani,

- téli üzemben burkolatbontási engedélyt kiadni alapvetően november 15. előtt és 
március 15. utáni munkakezdéssel lehet. Ettől eltérni, csak külön kérelemre és külön 
elbírálással lehet figyelembe véve az alkalmazott technológiát és azt, hogy a téli 
időszakban nyitott munkagödör, vagy munkaárok baleseti veszélyforrást nem okozhat, 
síkosságmentesítésére az engedélyesnek külön figyelmet kell fordítania.

- kötelezi a kivitelezőt a bontási helyek megfelelő minőségben történő helyreállítására, 
melyre a beruházó/kivitelező közösen 5 év garanciát vállal.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. január 31.

Napirend 1.5. pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a 
Népszínház utca 19. szám alatti ingatlan optikai ellátásához
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és 
Zöldprogram Iroda vezetője

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e kérdés, hozzászólás? Nem látok ilyet, így a napirend 
vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához 
egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

9



Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

10/2024. (I. 22.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadásáról Budapest VIII. kerület 
Népszínház utca 19 sz. alatti ingatlan optikai ellátásához

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy 
tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja a Magyar Telekom Nyrt. (székhely: 1097 
Budapest, Könyves Kálmán krt. 36., cégjegyzékszám: 01 10 041928, adószám: 10773381-2- 
44) megbízásából Szakács Milán (2030 Érd, Kőműves u. 23.) kérelmére a VIII. kerület, 
Népszínház u. 19. sz. alatti ingatlan optikai ellátásához az előterjesztés 4. és 5. számú 
melléklete szerinti tartalommal.

A tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás az Önkormányzat tulajdonában és kezelésében 
lévő Népszínház utca (34775/2 hrsz.) munkálatokkal érintett területére terjed ki.

A kiadásra kerülő tulajdonosi hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok 
előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig érvényes.

Felelős: polgármester
Határidő : 2024. j anuár 31.

Napirend 1.6. pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására 
Budapest VIII. kerület Bauer Sándor utca 14. szám alatti ingatlan villamos energia 
ellátásához
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerület gazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és 
Zöldprogram Iroda vezetője

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e kérdés, hozzászólás? Nem látok ilyet, így a napirend 
vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához 
egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

11/2024. (I. 22.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadásáról 
Budapest VIII. kerület Bauer Sándor utca 14. szám alatti ingatlan 

villamos energia ellátásához

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy az 
ELMÛ Hálózati Kft. (1132 Budapest, Váci út 72-74., adószám: 13804983-2-44, 
cégjegyzékszám: 01-09-874142) megbízásából GTF Tervező és Fővállalkozó Kft. (1134 
Budapest, Rokolya utca 1-13., adószám: 12564165-2-41, cégjegyzékszám: 01-09-692800)
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hozzájárulási kérelmére, a Budapest VIII. kerület Bauer Sándor utca 14. szám alatti ingatlan 
villamos energia ellátásához tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja az előterjesztés 4. 
és 5. számú melléklete szerinti tartalommal.

A közútkezelői hozzájárulás Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
tulajdonában és kezelésében lévő Budapest VIII. kerület Bauer Sándor utca (35109 hrsz.) és 
Homok utca (35096 hrsz.), valamint Kis Fuvaros utca (35077 hrsz.) munkálatokkal érintett 
területére teljed ki.

A kiadásra kerülő tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás csak az engedélyező szervek, 
szakhatóságok előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig 
érvényes.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. január 31.

Napirend 1.7. pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a 
Budapest VIII. kerület Gaál Mózes utca 10kV-os elektromos kábel kiváltásához
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és 
Zöldprogram Iroda vezetője

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e kérdés, hozzászólás? Nem látok ilyet, így a napirend 
vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához 
egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

12/2024. (I. 22.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadásáról 
Budapest VIII. kerület Gaál Mózes utca 10kV-os elektromos kábel kiváltásához

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy az 
ELMÜ Hálózati Kft. (1132 Budapest, Váci út 72-74., adószám: 13804983-2-44cégjegyzékszám: 
01-09-874142) megbízásából a Kábel Team Kft. (1148 Budapest, Lengyel utca 15., adószám: 
10823541-2-42, cégjegyzékszám: 01-09-365974) hozzájárulási kérelmére, a Budapest VIII. 
kerület Gaál Mózes utca 10kV-os elektromos kábel kiváltásához tulajdonosi és közútkezelői 
hozzájárulását adja az előterjesztés 4. és 5. számú melléklete szerinti tartalommal.

A közútkezelői hozzájárulás Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
tulajdonában és kezelésében lévő Gaál Mózes utca (38702 hrsz.) munkálatokkal érintett 
területére terjed ki.

A kiadásra kerülő tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás csak az engedélyező szervek, 
szakhatóságok előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig 
érvényes.
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Felelős: polgármester
Határidő: 2024. január 31.

Napirend 1.8. pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a 
Budapest VIII. kerület Mosonyi utca 4. szám alatti ingatlan optikai hálózatának 
kiépítéséhez
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és 
Zöldprogram Iroda vezetője

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e kérdés, hozzászólás? Ennek hiányában a napirend 
vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához 
egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

13/2024. (I. 22.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadásáról Budapest VIII. kerület Mosonyi 
utca 4. szám alatti ingatlan optikai hálózatának kiépítéséhez

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy az 
Invitech ICT Services Kft. (székhely: 1013 Budapest, Krisztina krt. 39., cégjegyzékszám: 01 
09 414291, adószám: 25836965-2-44) megbízásából Szarvák Ferenc e.v. (2119 Pécel, József 
Attila u. 18.) 2040 Budaörs, Ady Endre u. 8.) kérelmére tulajdonosi és közútkezelői 
hozzájárulását adja Budapest VIII. kerület, Mosonyi u. 4. sz. alatti ingatlanhoz optikai 
elhálózat kiépítéséhez az előterjesztés 4. és 5. számú melléklete szerinti tartalommal.

A tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás az Önkormányzat tulajdonában és kezelésében 
lévő Mosonyi utca (34582 hrsz.) munkálatokkal érintett területére teljed ki.

A kiadásra kerülő tulajdonosi hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok 
előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig érvényes.

Felelős: polgármester
Határidő : 2024. j anuár 31.

Napirend 1.9. pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a 
Népszínház utcai gyalogátkelőhelyek létesítéséhez
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és 
Zöldprogram Iroda vezetője

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Megadom a szót Rádai Dániel alpolgármesternek, 
parancsoljon.
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Rádai Dániel
Köszönöm. Mondhatnám, hogy tulajdonképpen nyilván régi-, hiszen ez egy évtizedes 
tartozás, amiről szó van a Népszínház utcát keresztező zebrák tekintetében. Amikor a két 
csomópontot a Kiss József utcán, és az Alföldi utcán átépítettük, akkor egyébként 
szegélyekkel már figyeltünk arra, hogy ez a lehetőség ez fennálljon, és most itt is vagyunk 
ennél a pontnál. A tervek elkészültek, és alapvetően a kivitelezést is nemsoká indítanánk, 
úgyhogy remélem a Bizottság támogatását. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük. Megadom a szót Dr. Eröss Gábor alpolgármesternek, parancsoljon.

Dr. Erőss Gábor
Csak röviden. Igazából nem akarok szereptévesztésbe kerülni, és körzeti képviselőként örülni, 
csak annyit mondanék, hogy ez nagyon jó előterjesztés, nagyon örülök én is, és esetleg a 
bizottság tagjait is érdekelheti a pontosabb válasz, hogy mikor remélhető, hogy megkezdődik 
valóban a beruházás? Köszönöm. Ha a bizottság támogatja egyébként!

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Rádai Dániel alpolgármester, parancsoljon!

Rádai Dániel
Köszönöm. Tervnek a bizottságon való elfogadásakor, még soha nem beszéltünk konkrét 
kiviteli dátumról. A JGK Zrt. útkarbantartási közbeszerzése, amit egyébként az 
Önkormányzat futtat, nem tudom most pontosan, hogy milyen státuszban van. Hogyha ennek 
a keretszerződésnek a keretében lesz egy vállalkozó, akkor kora tavasszal ez megvalósulhat.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük szépen. Megadom a szót dr. Szilágyi Demeternek, parancsoljon.

Dr. Szilágyi Demeter
Csak ehhez kapcsolódik, hogy az előzetes költségbecslés alapján, mennyibe fog kerülni ez a 
zebra? Köszönöm szépen.

Rádai Dániel
Van költségbecslésünk? Kérdezem a lebonyolító kollégákat. Nincs költségbecslésünk Csete 
úr?

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük. Megadom a szót Csete Zoltánnak, parancsoljon.

Csete Zoltán
A tervezésnek ebben a fázisában még a tervezőtől nem kérünk tervezői költségbecslést, mert 
hogy még folyik az engedélyezés, a tulajdonosi-, közútkezelői egy része csak ennek, azért 
lesz itt még ez egy hatósági engedélyes eljárás, tehát még a tervek módosulhatnak ilyen 
szempontból némileg. A tervezés legvégén szoktunk kérni tételes költségvetést, és a tervezői 
árajánlatot, költségvetést, úgyhogy én most nem becsülném meg ennek a munkának a 
beruházási költségét.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Van-e további kérdés, hozzászólás? Nem látok ilyet.
Örülünk annak, hogy hamarosan lesz ez a két zebra a Népszínház utcán és annak is, hogy 
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egyre zöldebb a Népszínház utca, de erről lesz még egy előterjesztés nemsokára. így aztán, 
hogyha jól számolok, hogyha ez a két gyalogátkelő megvalósul, akkor ez már a 3. illetve 4. 
gyalogátkelőhely lesz ebben a ciklusban, amit átadunk, és akkor a 4-ből 2 lámpás, 2 pedig 
lámpa nélküli. Nyilván van még hova tenni, hogy egyre biztonságosabb legyen a gyalogos 
közlekedés, ezen dolgozunk. További hozzászólás hiányában a napirend vitáját lezárom, és 
szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához egyszerű többség 
szükséges. Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

14/2024. (I. 22.) számú határozata
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadásáról Budapest VIII. kerület 
Népszínház utcai gyalogátkelőhelyek létesítéséhez

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy 
tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat megbízásából a GEOMETER Kft. (székhely: 1087 Budapest, Baross tér 2. 1. 
em. 5., cégjegyzékszám: 01 09 194612, adószám: 10252284-2-42) kérelmére Budapest, VIII. 
kerület, Népszínház utcai gyalogátkelőhelyek létesítéséhez az előterjesztés 8. és 9. számú 
melléklete szerinti tartalommal.

A tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás az Önkormányzat tulajdonában és kezelésében 
lévő Budapest VIII. kerület, Népszínház utca (34775/2 hrsz.), Kis Fuvaros utca (35077 hrsz.), 
Alföldi utca (34728 hrsz.), Kiss József utca (34680/2 hrsz.) és Fecske utca (34785 hrsz.) 
munkálatokkal érintett területére teljed ki.

A kiadásra kerülő tulajdonosi hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok 
előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig érvényes.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. január 31.

Napirend L10. pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a 
Budapest VIII. kerület Dankó u. 27. szám alatti ingatlan villamos energia ellátásához
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és 
Zöldprogram Iroda vezetője

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e kérdés, hozzászólás? Nem látok ilyet, így a napirend 
vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához 
egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

15/2024. (I. 22.) számú határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadásáról 
Budapest VIII. kerület Dankó utca 27. szám alatti ingatlan 

villamos energia ellátásához

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy az 
ELMÜ Hálózati Kft. (1132 Budapest, Váci út 72-74., adószám: 13804983-2-44, 
cégjegyzékszám: 01-09-874142) megbízásából a Kábel Team Kft. (1148 Budapest, Lengyel 
utca 15., adószám: 10823541-2-42, cégjegyzékszám: 01-09-365974) hozzájárulási kérelmére, 
a Budapest VIII. kerület Dankó u. 27. szám alatti ingatlan villamos energia ellátásához 
tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja az előterjesztés 4. és 5. sz. mellékletének 
megfelelő tartalommal.

A közútkezelői hozzájárulás Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
tulajdonában és kezelésében lévő Budapest VIII. kerület Magdolna utca (35396 hrsz.) és a 
Dankó utca (35479 hrsz.) munkálatokkal érintett területére teijed ki.

A kiadásra kerülő tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás csak az engedélyező szervek, 
szakhatóságok előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig 
érvényes.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. január 31.

Napirend 1.11. pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására 
VIII. kerület Corvin, Losonci, Orczy negyedek forgalomcsillapításához
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom, és előterjesztői kiegészítésre megadom a szót, parancsoljon!

Rádai Dániel
Köszönöm szépen a szót. Ha valaki a műszaki leírásnak megnézi a 4. ábráját, akkor azt látja, 
hogy most mennyire fragmentált ilyen tekintetben ez a terület. Például a Práter utca 
tekintetében, vonal menti 30-as sebességkorlátozás az csak ott van, ahol most éppen az 
aktuális megújítási munka zajlik. Szóval maga a terület az lemaradásban van, ezt a lemaradást 
pótolja ez az előterjesztés, ami alapvetően azt javasolja, hogy a teljes területen tulajdonképpen 
30-as sebesség övezet jöjjön létre. Néhány vonal menti szabályozás, amit az Illés utca, 
Korányi utca vagy a Diószegi utca, az utóbbiban troli is jár, tehát értelemszerű, hogy itt egy 
kiemelésre van szükség. Itt csak vonal menti 30-as korlátozásról lehet beszélni, a másik két 
utca esetén ez hosszas fővárosi egyeztetéseknek is az eredménye, hogy például az Illés utcát 
azért kiemeltnek tekintjük egy kvázi helyi gyűjtő utcának az egyébként mellérendelt területen. 
Szerintem ez egy nagy dolog, hogyha a Baross utca középső szakaszának teljes déli oldala 30- 
as sebesség zónába tartozhat. Szeretném javasolni, és kérni a Bizottság támogatását e 
tekintetben. Köszönöm szépen.
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Van-e kérdés? Dr. Szilágyi Demeter parancsoljon.

Dr. Szilágyi Demeter
Az elmúlt időszak hasonló előterjesztéseiből kialakult helyzet miatt, nem sok bizodalmám van 
abban, hogy valóban értenek ahhoz, amit csinálnak, úgyhogy én ezt semmiképpen sem fogom 
támogatni. Szerintem kell ahhoz egy nagyobb körültekintés, hogy ezt a várost ilyenformán 
elkezdjék alakítgatni, és az látszik, ahogy hozzányúltak több városrésznek a forgalmi 
rendjéhez is, hogy ez nem váltotta be, vagy lehet, hogy éppen beváltotta a hozzá fűzött 
reményeket, csak az akkor nem találkozott az ott lakókéval, úgyhogy én azt gondolom, hogy 
ideje egy kicsit ebben lassítani, mert ez így nem egy jó irány. Az, hogy a különböző 
területeknek az egységesítése az egy fontos dolog, egy utcán belül ne legyen különböző 
sebesség korlát, hanem legyen az egységes. Ez szerintem egy fontos dolog, csak megmondom 
őszintén, hogy egyrészt én nem értek hozzá, tehát nem fogok én magam véleményt alkotni 
erről az előterjesztésről szakmai szempontból, én abból az alapján tudok dönteni, amit látok 
az utóbbi időben, s az pedig nem jó. Úgyhogy én nem bíznám Önökre ezt a feladatot a 
jövőben, úgyhogy ezért nem fogom támogatni.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük Képviselő úr! Valóban ideje, lassítani az utakon, ez az előterjesztés erről szól. 
Hozzászólásának első felében azt mondta, hogy ideje lassítani, a másodikban pedig azt, hogy 
Ön szerint jó, hogyha egységessé válik egy-egy városrésznek az ilyen típusú szabályozása. 
Most az előterjesztés, az erről szól. Tehát az előterjesztésben nincsen semmi olyan, amitől 
Önök - hogy is fogalmazzak úgy, hogy nem legyek senkinek bántó -? Tehát, amit Önök 
mostanában a Facebookon csinálnak, azt ezen a területen nem tudnánk megcsinálni, akkor se, 
hogy ha ezt Önök is megszavaznák, mert nem lesznek olyan forgalmi terelések, meg olyan 
fizikai korlátok és elemek. Itt ez az előterjesztés, hogyha egyszerűen akarok fogalmazni, 
akkor nem szól másról, mint arról, hogy egységesen 30-al lehessen csupán menni ebben a 
három negyedben. De nem akarom megerőszakolni az Önök gondolatrendszerét. Gondos 
Judit parancsoljon!

Gondos Judit
Köszönöm szépen a szót! Önmagában a 30-as sebességkorlátozással nem volna semmi 
probléma, csak nem működik a kerületben, meg az egyéb forgalomkorlátozások sem jól 
működnek, mert azért megtapasztaljuk, hogy rengeteg helyre sokkal nagyobb kerülővel lehet 
eljutni, mint azelőtt mielőtt hozzányúltak volna ezeknek az utcáknak a felforgatásához. A 
kihelyezett - valaki biztos bele van szeretve ebbe a rengeteg oszlopba -, sok helyen ki is van 
már döntve, és balesetveszélyes. Igazából, ha már forgalomcsökkentés van, vagy 
sebességcsökkentés, nem tudom, hogy ezt ellenörzi-e valaki, mert például a Dobozi utcát azt 
gyorsulási versenynek használják éjszakánként az autósok. Most meg különösen vannak ilyen 
kis utcák, ahol már megvan a 30-as, és vagy azt csinálják, hogy megállnak az út közepén, és 
se ki, se be, mert ugye egyirányú, vagy pedig éjszaka, éjjel 1 órakor 2-kor gyorsulási versenyt 
csinálnak. Szerintem egy kicsit jobban át kellene gondolni, vagy jobban odafigyelni, 
ellenőrizni, illetve ha már mindig arról beszélünk, hogy környezetvédelem, akkor úgy kellett 
volna eddig is megoldani, hogy az egyszerű útvonal helyett, ne kelljen ötszörös kört rakni, 
illetve még több dugóba ülni. Köszönöm szépen.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen. Szerintem az az alapvető probléma, - de ez meg egy messzebbre vezető 
vita lenne -, amire több időt is kellene szánni, hogy Önök alapvetően a devianciát, azt egy 
általános jelenségként szokták idecitálni. Meg nem értem az összefüggést sem. Tehát, hogy 

16



azért ne tegyünk ki 30-as táblát, mert most se tartják be, tehát akkor minek tegyünk ki 30-as 
táblát, vagy tehetünk ki 30-as táblát, de ellenőrizzük gyakrabban. Nem mi ellenőrzünk, hanem 
a rendőrség. Ez nem felelősséghárítás, csupán ténymegállapítás. Éjjel kettőkor nem fog senki 
ott drosztolni, hogy mérje a sebességet, de egyébként, hogyha olvasott Képviselőasszony a 
napokban Józsefváros újságot, akkor láthatta, hogy nemrég koncentrált akció volt a 
kerületben, majdnem 1000 autóst ellenőriztek a kerületi kapitányság dolgozói, és több esetben 
állapítottak meg egyébként szabálysértést. Többen vezettek ittasan, volt, aki nem tartotta be a 
sebességet, többen pedig biztonsági öv nélkül vezettek. Tehát nem értem, hogy miért nem 
támogatják, elmondják, hogy mi a baj, ezt mi is tudjuk, erre próbálunk egy megoldást 
nyújtani, és egyébként higgye el, hogy az autósok többsége szabálykövető állampolgár. Tehát 
Önök mindig egy nagyon pici-pici kisebbséget hoznak ide, és próbálják beállítani úgy, 
minthogyha ez általános jelenség lenne, és mindenki ezt csinálná. Legyen azok a gyorshajtók, 
vagy legyen az egy másik, nagyon pici csoportja a társadalomnak. Ez nem így van alapvetően. 
En azt mondom, tegyük ki a 30-as táblákat, és higgyék el, hogy csökkenni fog az 
átlagsebesség ezen a területen. Rádai Dániel parancsoljon.

Rádai Dániel
Az, amiről ez az előterjesztés szól, szerintem az elmúlt évek, meg úgy általában a Főváros 
működésében is körülbelül a legártatlanabb előterjesztés. Szeretném csak így a rend kedvéért, 
vagy a jegyzőkönyv kedvéért jelezni, hogy ahogy Képviselő úr is rávilágított, ebben a tervben 
egyébként egyetlen apró forgalmi irány megváltoztatás van, az Füvészkert utca, a Práter és a 
Jázmin utcák között. Mégpedig azért, mert kifejezetten kérték a lakók, hogy ne kelljen ott az 
egész lakótelepi tömböt megkerülniük Práter utca, Szigony és vissza a Tömőn, hogy 
bejuthassanak a Jázmin utcába, hanem akkor ezt tegyük meg. Én azt gondolom, hogy ez 
egyébként forgalmi rend szempontjából logikus, tehát hozzáteszem, hogy akár az elmúlt 20 
évben is meg lehetett volna tenni. Ez egy kis változtatás, és elsősorban konkrétan az ott 
lakókat szolgálja. Ezen kívül pedig, hogyha amiatt aggódunk - és én is osztom Képviselő 
asszony aggodalmát -, hogy az 50 km/h-s tábla sincs sok helyütt betartva, na de akkor még 
inkább, még nyomatékosabbá kellene tenni, hogy itt egyébként a megfelelő sebességválasztás 
ez a 30 km/h, ami a Nemzetközi Közlekedési Standardok alapján a legbiztonságosabb. 
Értelemszerűen a 20 km/h, meg a 10 km/h az még jobb, de hát mégiscsak ez a következő 
legbiztonságosabb közlekedési gépjármű sebesség, tehát hogyha attól félünk, hogy az 50 
km/h-t sem tartják be sokan, akkor tulajdonképpen nem látom, hogy mi akadálya lenne annak, 
hogy a 30-al nyomatékosítsuk azt, hogy itt egy egészen más közlekedési kultúrára van 
szükség. A 30-as táblák egyébként a városban, akárhogy is nézzük, egy forgalomszabályozás 
mellett egy szemléletformáló célt is betöltenek. Éreznie kell mindent gépjárművezetőnek, 
hogy itt most olyan lakóutcákban van, ahol már pedig lassabb sebesség az, ami 
biztonságosabb környezetet teremt minden utcahasználó számára, és szerintem ebből a 
szempontból egyébként létfontosságú lenne, hogy az egész városban minden mellékutca 30-as 
legyen. Köszönöm szépen.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük. Dr. Tarcsay Tibor parancsoljon!

Dr. Tarcsay Tibor
Köszönöm szépen! Én is egyébként azt szeretném szorgalmazni, hogy erre valahogy majd 
kifejezett gondot fordítson az Önkormányzat, ezeknek a betartatására, akár helyszíni 
ellenőrzések, akár traffipaxoknak a felhelyezésével. Én szeretném megkérdezni egyébként 
kifejezetten Szilágyi Demeter képviselőtársamtól, hogy hogyan tudja azt mondani, hogy nem 
támogatja azt, hogy 30-as zóna legyen egy lakóövezetnek az összes utcája, amikor tudjuk jól 
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azt, hogy 50 km/h-s sebességnél, ha elütnek valakit, ott több mint 50% a halálának az esélye, 
míg 30-nál ez lecsökken 10 vagy 15% alá. Itt elsősorban nem is a környezetvédelemről van 
szó, hanem az életvédelemről, és pont azokkal az emberekkel, akik száguldoznak akár a 
Dobozin, akár a Kőrisen, akár bármelyik utcán, tehát a deviánssokkal szemben védjük meg a 
helyi lakosokat. Tehát hogy lehet erre azt mondani, hogy nem szavazzuk meg? Köszönöm,

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm. Dr. Eröss Gábor alpolgármester úr, parancsoljon!

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm. Elhangzottak fontos érvek már itt Elnök úr részéről, Alpolgármester úr részéről, 
Tarcsay Tibor részéről, úgyhogy nem akarom szaporítani a szót! Igen, ezt akartam én is 
kiemelni, amit Tarcsay Tibor elmondott, hogy itt baleseteket előzünk meg ezzel, és a 
józsefvárosiak életét, és fizikai biztonságát védjük. Itt gyerekeket kisebb eséllyel fognak 
ezután elütni, és felnőtteket, tehát hogy nem látok ellenérvet. Természetesen úgy szavaznak, 
ahogy akarnak. Védjük meg együtt a józsefvárosiak testi épségét, én mégis ezt szeretném 
kérni Önöktől! Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm. Pacsika Márton parancsoljon!

Pacsika Márton
Én csak Rádai alpolgármester úrtól kérdezném, hogy esetleg van-e azzal kapcsolatos 
bármiféle elképzelése az Önkormányzatnak, hogy ezeket a rallykat, amiket Gondos képviselő 
asszony is említett, és én ezeket személyesen is hallom hajnali kettőkor, ugyanakkor azt is 
meg kell, hogy mondjam, hogy a Dankóba és a Lujzában, ahol szintén jellemző volt, ez ott 
teljes mértékben megszűnt. Ez egy nagyon felüdítö, amikor haza úgy tud sétálni az ember a 
Lujzába, hogy tényleg nem kell ettől félnie. Ezzel kapcsolatban esetleg van-e - különösen a 
Baross érintett ebben, a Dobozi abszolút -, én nem hiszem azt, hogy traffipaxokkal ezt meg 
lehetne csinálni, egyszerűen túl költséges lenne, de hogy van-e bármi más, amit lehet ezzel 
kapcsolatban tenni. Köszönöm szépen.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Bálint Gergely parancsoljon!

Bálint Gergely
Én csak arra szeretném fölhívni a figyelmet, hogy a drasztikus sebességcsökkentés, az 
drasztikus visszatartó erővel járhat a deviáns vezetői magatartást tanúsítókkal szemben, hiszen 
ha valaki duplájával megy a megengedett sebességnek, annak egészen más büntetési tétele 
van, mint egy enyhe mértékű gyorshajtásnak. Tehát feltehetően a túlzottan gyorshajtók, azok 
a jogosítványukat és egyéb más büntetési tételt is kockáztatnak azzal, hogy ha nagyon durva 
viselkedésmódot tanúsítanak. Úgyhogy azt gondolom, hogy ez az egyik legerősebb 
visszatartó erő, a deviáns viselkedéssel kapcsolatban.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Egyetértek, köszönöm szépen. Dr. Szilágyi Demeter parancsoljon!

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen a szót. Konstruktív embernek tartom magam, és el kell, fogadjam az 
érveiket. Úgyhogy, annak ellenére, hogy az egyéb részével az előterjesztésnek nem értek 
egyet, és azt gondolom, hogy azzal lenne mit tenni, de emiatt meg fogom szavazni, méghozzá 
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azért, mert amiket mondtak a 30-as korlátozással kapcsolatban, azzal teljes mértékben 
azonosulni tudok. Úgyhogy az összes többinek valóban nincs akkora súlya, hogy én emiatt ezt 
ne szavazzam meg. Úgyhogy, köszönöm szépen az észrevételeiket, és ennek mentén fogok 
szavazni. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük szépen, és a konstruktivitás jegyében megadom a szót Szarvas Koppány 
Bendegúznak. Köszönöm, és ha már kialakult itt egy egészen kellemes vita, akkor Pacsika 
Márton képviselő úrnak mondanám azt, meg hát akkor Gondos Juditnak is, meg mindenkinek, 
aki jelen van, hogy a következő ciklus szerintem egyik nagy dolga az lehet, hogyha meg 
tudjuk bontani a Dobozi, Baross, Lujza, Magdolna tömböt. Ez egy nagyon nagy méretű tömb, 
és ezt meg tudnánk bontani a Dobozi utca 39-nél, ami egy százas ház, (Pacsika Márton 
mikrofonon kívül a Lujza u. 32. szám alatti ingatlant említi) a Lujza u 32. egy üres telek, 
semmi gond, a Dobozi 39. pedig egy százas ház, úgyhogy ott meg tudnánk bontani ezt a 
tömböt, akkor az számtalan lehetőséget nyújtana szerintem, a sebesség csökkentésére, és 
különböző forgalomtechnikai eszközökre. Egyébként én szeretném, hogyha lenne ott 
térfigyelő kamera is, ez egy viszonylag hosszú utcaszakasz, oda abszolút ráférne egy ilyen, 
meg egyébként nyilván ez egy új zöldfelület is lehetne majd a jövőben, de hát ez még a jövő 
zenéje. Csak mondom, hogy egyébként van arra vonatkozóan terv, hogy hogyan tudnánk 
zöldíteni a Dobozi utcát, forgalmát csökkenteni. A konstruktivitás jegyében továbbiakban is 
bízva, megadom a szót Gondos Juditnak parancsoljon!

Gondos Judit
Köszönöm szépen a szót! Szerintem itt a Képviselő társaim közül senki nem mondta azt, hogy 
a 30-as sebességkorlátozás az nem jó, meg nem támogatható. Ezen kívül a többi része 
kifogásolható az én részemről az előterjesztésben, hiszen valóban teljesen mindegy, most ezt 
idézőjelben mondom, hogy 30 vagy 20, vagy 10. Engem is elütöttek majdnem a jó 
múltkoriban igaz, hogy a Baross utcai zebrán, de a 30-as kis utcába is majdnem elcsapott 
valaki, mert ugyanúgy 100-al ment a 150 méteres, 30-as szakaszon. Tehát nem ez a lényeg, 
tehát nem ez a probléma, hogy 30-as táblák, hanem az ezen kívüli részei aggályosak, a 
véleményem szerint az előterjesztésnek. Köszönöm,

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm. Elfogytak a hozzászólások. így a napirend vitáját lezárom. Jelezte Rádai Dániel 
alpolgármester úr, hogy még szeretne kiegészítéssel élni. Parancsoljon.

Rádai Dániel
Köszönöm. Csak két mondat. Egyébként örülök, hogy közös nevezőre tudunk kerülni a 
témában. Ahogy Képviselő úr is említette, a Magdolna-negyedi forgalomcsillapítással - 
akármit is gondoljunk róla -, ez a probléma jelentősen csökkent, a Karácsony Sándor utcát is 
beleértve. Sajnos a világ egyetlen városi környezetében sincs olyan eszköz, ami a legnagyobb 
idiótáknak gátat szabna gyakorlatilag. Ez az alaphelyzet. Ezentúl vannak olyan 
infrastrukturális elemek, amik lehetővé teszik, különösen a mellékutcákban, hogy lassabb, 
könnyebb legyen megválasztani az előirányzott sebességet, és természetesen azok a 
sebességcsillapítás bírságok, - ahogy azt Képviselő úr is említette - ennek egy további eleme. 
Alapvetően az Önkormányzatnak nincs rendészeti hatásköre a bírságolás tekintetében, az 
Belügyminisztériumi, rendőrségi hatáskör. Innentől egyébként, ahogy Képviselő úr is 
említette, most pont volt egy átfogó ellenőrzés, bízunk a legj óbbakban. Egyébként én, 
személy szerint azt tapasztaltam, hogy a közlekedési morál valamikor az elmúlt években egy 
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picit romlott, előtte volt egy javuló tendencia, most megint egy picit jobb, és ez részben annak 
is köszönhető, hogy egyrészt mind több kerékpáros megjelenik az utakon, illetve pont ezek a 
30-as övezetek elősegítik azt a szemléletmódot, hogy igenis ezek a területek most már egy 
változáson mennek keresztül. Ezt követően tehát jöhetnek a fekvőrendőrök és stb. Én 
szeretnék ott tartani, hogy végre azt mondhassuk, hogy a területen önmagában van egy 
sebességi helyzet. Tehát például, amikor felvetjük azt, hogy sebességcsillapító eszközöket 
szeretnénk létesíteni, akkor értelemszerűen az az első szempont, hogy na de milyen 
sebességre. Nem mindegy, hogy 50-re vagy 30-ra, tehát ez az az első lépés, amit meg kellene 
ugorjunk, és aztán folytassuk. Köszönöm szépen.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük, szavazás következik. Szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot, 
elfogadásához egyszerű többség szükséges.
9 igen, 0 nem, 1 tartózkodás, elfogadtuk.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

16/2024. (I. 22.) számú határozata
(9 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal) 

tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadásáról 
VIII. kerület Corvin, Losonci, Orczy negyedek forgalomcsillapításához

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy 
tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja a Rév8 Zrt. (1085 Budapest, Horánszky utca 
13. Adószám: 12293005-2-42, Cégjegyzékszám: 01-10-043548) megbízásából Értékterv 
Mérnöki Szolgáltató Kft. (2045 Törökbálint, Józsefhegyi utca 84. Adószám: 24960843-2-13, 
Cégjegyzékszám: 13-09-170748) kérelmére Budapest VIII. kerület Corvin, Losonci, Orczy 
negyedek forgalomcsillapításához az előterjesztés 4. és 5. számú melléklete szerinti 
tartalommal.

A tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás az Önkormányzat tulajdonában és kezelésében 
lévő Budapest VIII. kerület József körút - Üllői út - Orczy út - Baross utca által határolt 
területre teljed ki.

A kiadásra kerülő tulajdonosi hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok 
előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig érvényes.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. január 31.
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Napirend 1.12. pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására a 
Népszínház utca fásításához
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Előterjesztői kiegészítésre megadom a szót Alpolgármester 
úrnak, parancsoljon.

Rádai Dániel
Mint az látható, a közművek egyébként nagyon-nagyon nagyon jelentős lehetőségeket nem 
teremtettek, de ami lehetőséget adtak, azt igyekeztünk kihasználni, így van szó erről a 36 fáról 
most a Bacsó Béla utca és a Teleki tér között, eltérő elosztásban. Ebbe most ne keressen senki 
településképi összefüggéseket, most erre van lehetőség. Az egyébként fontos tapasztalata volt 
ennek a tervezési folyamatnak, hogy egyébként, hogy ha a Népszínház utcában egy faltól- 
falig jelentős méretű átépítésről lehet szó, akkor azért azt tudjuk most kiindulásként használni. 
Alapvetően ez a helyzet, itt tartunk most. Köszönöm szépen.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen az összefoglalást. Megadom a szót Dr. Erőss Gábornak, parancsoljon.

Dr. Erőss Gábor
Igen, köszönöm a szót Elnök úrnak. Emelném a tétet, szerintem 36+7=43, szóval még mindig 
nem az egész utca, viszont azért ez már egy komoly fásítás, úgyhogy ez is tényleg egy nagy 
öröm, és egy nagy előrelépés lesz, ami itt megvalósul, úgyhogy köszönjük. Kérem, tehát a 
tisztelt Bizottságot, hogy támogassa a Népszínház utca fásítását a lakók nagy örömére, hogy 
mind a 43 fát mielőbb elültethessük. Köszönöm szépen!

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen. Emlékszem, hogy milyen sokat vitatkoztunk még az előző ciklusban is, 
meg az előtte lévő ciklusban is arról, hogy lehetséges-e a Népszínház utca fásítása, és 
mindannyiszor meghallgattuk Önöket, hogy nem lehetséges, mert nincs rá mód, mert a 
közműhelyzet nem teszi lehetővé. Önöket átverték! Lehetséges. Nyilván nagyon kell ahhoz 
akarni, hogy sikerüljön és akkor is ilyen foltszerű lesz a fásítás, de lesz fásítás. Egyként 
nemcsak erről 43 fáról van szó, hanem a két kiemelt csomópontban, a Kiss József és ott meg 
már megtörtént a fásítás. Igen, tehát egyre jobb a Népszínház utca miliője, egyre jobb ott 
sétálni, és szerintem ez a jövőben még sokkal jobb lesz. Hatalmas aszfaltfelületek fognak 
eltűnni, és a helyüket fák és cserjék veszik át. Szerintem ez egy nagyon jó dolog. Bízom 
abban, hogy mindenki támogatja az előterjesztést. Van-e más kérdés, hozzászólás esetleg? 
Nincs. Lehengereltünk mindenkit! A napirend vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom az 1 
pontból álló határozati javaslatot, elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, 
szavazzanak.
10 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának

17/2024. (I. 22.) számú határozata 
(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadásáról Budapest VIII. kerület 
Népszínház utca fásításához

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy 
tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat megbízásából s73 Tervező Iroda Kft. (székhely: 1113 Budapest, Bocskai út 
44., cégjegyzékszám: 01 09 869 162, adószám: 13709307-2-43) kérelmére Budapest, VIII. 
kerület, Népszínház utca fásításához az előterjesztés 10. és 11. számú melléklete szerinti 
tartalommal.

A tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás az Önkormányzat tulajdonában és kezelésében 
lévő Budapest VIII. kerület, Népszínház utca (34775/2 hrsz.) munkálatokkal érintett területére 
teljed ki.

A kiadásra kerülő tulajdonosi hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok 
előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig érvényes.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. január 31.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirendi pontok tárgyalásának végére értünk, az ülés végén a bizottság tagjai a Bizottság 
hatáskörébe tartozó ügyben a Jegyzőtől, és a Bizottság elnökétől felvilágosítást kérhetnek. 
Megadom a szót dr. Tarcsay Tibornak, parancsoljon.

Dr. Tarcsay Tibor
Köszönöm szépen! Nekem az lenne a kérdésem, hogy a 8 Kör Bt. által megkárosított 
társasházakkal kapcsolatban sikerült-e fölvenni a kapcsolatot, hogy kommunikáljuk azt, és 
várható-e ezzel kapcsolatban előrelépés?

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm, még nem. A tavalyi év utolsó testületi ülésén felvetettem a témát Polgármester 
úrnak, azóta még nem sikerült vele erről egyeztettem, de ez ebben a hónapban meg fog 
történni.
Gondos Judit parancsoljon!

Gondos Judit
Köszönöm szépen a szót. A Losonci tér 2-es lépcsöház mellett létrehozott ilyen zöld-, 
nevezzük zöldterületnek, ezzel kapcsolatban szeretnék észrevételt tenni. Egyrészt, hogy az 
épület lépcsőházához nem igazán tud bemenni a mentő. A másik pedig, hogy az épület 
tövében közvetlenül, ugye fölbontották a járdarészt, és közvetlenül az épület tövéhez hoztak 
létre egy ilyen, legalább fél méteres föld csíkot, növényeknek, ami azt fogja eredményezni, 
hogy közvetlenül az épület fala fog rendszeresen, folyamatosan átázni, és beázni. Úgyhogy 
szeretném ezt újragondoltatni, és ezt visszaállítani - az eredeti állapotot-, mert idővel nem 
hiszem, hogy az Önkormányzat majd bármilyen kártérítés fizetne az épületnek. Köszönöm 
szépen.
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük. írásban válaszolunk erre a felvetésre. További hozzászólást nem látok, köszönöm 
szépen a mai munkájukat. Előreláthatóan a következő bizottsági ülés a februári képviselő 
testületi ülés hetén lesz, amit egészen pontosan február 19-e. Köszönöm szépen. Szép estét 
mindenkinek. A bizottság ülését 17 óra 17 perckor bezárom.

Camara-Bereczki Ferenc
/ & * -A
iklós tftá & \ Hermann György

Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és 
környezetvédelmi Bizottság

elnök alelnök
Aíü/eténcV-

A jegyzőkönyvet készítette:

Jaki
Jegyzői Kabinet Szervezési Iroda 

ügyintéző

A jegyzőkönyv melléklete: Szavazási lista az Mvoksból
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Melléklet

Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 
2024. január 22-i ülés 

NYILVÁNOS

Szavazás eredménye

Ideje: 2024. január 22. 16:33
Típusa: Nyílt
Határozat : 1 Elfogadva

Tárgy: Napirend

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 81.82
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 81.82
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 18.18
Összesen
Megjegyzés:

11 100 00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Pacsika Márton Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Pető Bálint Távol -
Stettner István Távol -



Szavazás eredménye

Ideje: 2024. január 22. 16:34
Típusa: Nyílt
Határozat: 2 Elfogadva

Tárgy: Blokkos szavazás 1.1.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 81.82
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 81.82
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 18.18
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név
Bálint Gergely
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Gondos Judit
Hermann György
Kaiser Edvin Sándor
Pacsika Márton
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Szilágyi Demeter
Dr. Tarcsay Tibor
Pető Bálint
Stettner István

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol 
Távol

Frakció

Szavazás eredménye

Ideje: 2024 január 22 16:35
Típusa: Nyílt
Határozat: 3 Elfogadva

Tárgya: Határozat az 1.1. napirendi pont III. számú határozati javaslatról külön
döntést hoz

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 81.82
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 81.82
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 18.18
Összesen 11 100.00



FrakcióNév
Bálint Gergely
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Gondos Judit
Hermann György
Kaiser Edvin Sándor
Pacsika Márton
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Szilágyi Demeter
Dr. Tarcsay Tibor
Pető Bálint
Stettner István

Voks 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol 
Távol

Szavazás eredménye

Ideje: 2024. január 22. 16:36
Típusa: Nyílt
Határozat: 4-5. Elfogadva

Tárgya: Napirend 1.1. Javaslat életveszély elhárítása iránti társasházi
kérelmek elbírálására (Blokkos szavazás az l-ll. számú határozati 
javaslatokról)

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 100.00 81.82
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 9 100.00 81.82
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 18.18
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név
Bálint Gergely
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Gondos Judit
Hermann György
Kaiser Edvin Sándor
Pacsika Márton
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Szilágyi Demeter
Dr. Tarcsay Tibor
Pető Bálint
Stettner István

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol 
Távol

Frakció



Szavazás eredménye
Ideje: 2024. január 22. 16:36
Típusa: Nyílt
Határozat: 6 Elfogadva

Tárgya: Napirend 1.1. Javaslat életveszély elhárítása iránti társasházi
kérelmek elbírálására (szavazás a III. számú határozati javaslatról)

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 72.73
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 72.73
Nem szavazott 1 9.09
Távol 2 18.18
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks Frakció
Gondos Judit Nem sz. -
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Hermann György Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Pacsika Márton Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Pető Bálint Távol -
Stettner István Távol -

Szavazás eredménye

Ideje: 2024. január 22. 16:37
Típusa: Nyílt
Határozat: 7 Elfogadva

Tárgya: Napirend I.2. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás
megadására Budapest Vili, kerület Apáthy István utca és Balassa 
utca útfelújításához

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen 11 100.00



FrakcióNév Voks
Bálint Gergely Igen
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen
Gondos Judit Igen
Hermann György Igen
Kaiser Edvin Sándor Igen
Pacsika Márton Igen
Stettner István Igen
Szarvas Koppány Bendegúz Igen
Dr. Szilágyi Demeter Igen
Dr. Tarcsay Tibor Igen
Pető Bálint Távol

Szavazás eredménye
Ideje: 2024. január 22. 16:42
Típusa: Nyílt
Határozat: 8 Elfogadva

Tárgya: Napirend I. 3. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás
megadására a Budapest Vili, kerület Dankó u. 23-25. szám alatti 
ingatlan villamos energia ellátásához

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Pacsika Márton Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Pető Bálint Távol -



Szavazás eredménye

Ideje: 2024. január 22. 16:43
Típusa: Nyílt
Határozat: 9 Elfogadva

Tárgya: Napirend 1.4. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás
megadására Budapest Vili, kerület Víg utca 35-39. szám alatti ingatlan 
kapubehajtó kialakításához

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks
Bálint Gergely Igen
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen
Gondos Judit Igen
Hermann György Igen
Kaiser Edvin Sándor Igen
Pacsika Márton Igen
Stettner István Igen
Szarvas Koppány Bendegúz Igen
Dr. Szilágyi Demeter Igen
Dr. Tarcsay Tibor Igen
Pető Bálint Távol

Frakció

Szavazás eredménye

Összesen
Megjegyzés:

Ideje:
Típusa:
Határozat:

Tárgya:

2024. január 22. 16:44
Nyílt
10 Elfogadva

Napirend L5. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás 
megadására a Népszínház utca 19. szám alatti ingatlan optikai 
ellátásához

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09

11 100.00



Név
Bálint Gergely
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Gondos Judit
Hermann György
Kaiser Edvin Sándor
Pacsika Márton
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Szilágyi Demeter
Dr. Tarcsay Tibor
Pető Bálint

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol

Frakció

Szavazás eredménye
Ideje: 2024. január 22. 16:44
Típusa: Nyílt
Határozat: 11 Elfogadva

Tárgya: Napirend I.6. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás 
megadására Budapest Vili, kerület Bauer Sándor utca 14. szám alatti 
ingatlan villamos energia ellátásához

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Pacsika Márton Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Pető Bálint Távol -



Szavazás eredménye
Ideje: 2024. január 22. 16:45
Típusa: Nyílt
Határozat: 12 Elfogadva

Tárgya: Napirend I.7. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás
megadására a Budapest Vili, kerület Gaál Mózes utca 10kV-os 
elektromos kábel kiváltásához

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen 11 100.00

Név
Bálint Gergely
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Gondos Judit
Hermann György
Kaiser Edvin Sándor
Pacsika Márton
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Szilágyi Demeter
Dr. Tarcsay Tibor
Pető Bálint

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol

Frakció

Szavazás eredménye
Ideje: 2024. január 22. 16:46
Típusa: Nyílt
Határozat: 13 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend I.8. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás
megadására a Budapest Vili, kerület Mosonyi utca 4. szám alatti 
ingatlan optikai hálózatának kiépítéséhez

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen 11 100.00



Név
Bálint Gergely
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Gondos Judit
Hermann György
Kaiser Edvin Sándor
Pacsika Márton
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Szilágyi Demeter
Dr. Tarcsay Tibor
Pető Bálint

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol

Frakció

Szavazás eredménye

Ideje: 2024. január 22. 16:50
Típusa: Nyílt
Határozat: 14 Elfogadva

Tárgya: Napirend I.9. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás
megadására a Népszínház utcai gyalogátkelőhelyek létesítéséhez

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Pacsika Márton Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Pető Bálint Távol -



Szavazás eredménye

Ideje: 2024. január 22. 16:51
Típusa: Nyílt
Határozat: 15 Elfogadva

Tárgya: Napirend 1.10. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás
megadására a Budapest Vili, kerület Dankó u. 27. szám alatti ingatlan
villamos energia ellátásához

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Pacsika Márton Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Pető Bálint Távol -

Szavazás eredménye
Ideje: 2024. január 22. 17:11
Típusa: Nyílt
Határozat: 16 Elfogadva

Megjegyzés:

Tárgya: Napirend I. 11. Javaslat tulajdonosi
megadására 
forgalomcsilla

Vili, kerület Corvin, 
pításához

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 90.00 81.82
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 1 10.00 9.09
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen 11 100.00

és közútkezelői hozzájárulás
Losonci, Orczy negyedek



Név
Bálint Gergely
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Hermann György
Kaiser Edvin Sándor
Pacsika Márton
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Szilágyi Demeter
Dr. Tarcsay Tibor
Gondos Judit
Pető Bálint

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Tart. 

Távol

Frakció

Szavazás eredménye
Ideje: 2024. január 22. 17:14
Típusa: Nyílt
Határozat: 17 Elfogadva

Tárgya: Napirend I. 12. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás
megadására a Népszínház utca fásításához

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 90.91
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 90.91
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 9.09
Összesen 11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Pacsika Márton Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Pető Bálint Távol -


